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Ved ikke hvem der er interesseret? 
 
Jeg har før skrevet til folketinget om landsholdsfodbold. 
 
Jeg synes ikke jeg har temmelig stor forståelse for afgørelsen om, at landsholdsfodbold og andet sport på 
højt niveau, skal foregå på TV kanaler, der hvis jeg som førtidspensionist skal kunne se det, at jeg så skal 
købe den helt store TV pakke, til jeg ved ikke hvor mange penge. 
  
Det har jeg simpelthen ikke råd til, altså at skulle købe dyre reklamefinansierede udenlandske TV kanaler, 
for at kunne se en god landskamp med drengene engang imellem. 
  
Og det mener jeg faktisk ikke at I som lovgiver kan være bekendt over for så mange pensionister og unge 
under uddannelse eller på SU, det er vel hele Danmarks landshold? 
 
Mvh Brita Damm  
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